



المدرجات المعلقة HANGING TERRACES

الجبل الأخضر
AL JABAL AL AKHDAR

Your adventure, your way — uniquely crafted
Via Ferrata Adventure with Zipline

نصنع لك مغامراتك الفريدة
مغامرة الفيافيراتا مع السلك الانزلاقي



About the Experience

The Via Ferrata adventure is an exciting and thrilling experience, offering participants the opportunity to overcome challenges while enjoying stunning natural scenery.

Via Ferrata is a designated mountain climbing route. It provides enhanced safety and an enjoyable climbing experience.

Hanging Terraces Lodge offers this amazing adventure in collaboration with a local team based in the village of Al Shuraijah in Al Jabal Al Akhdar. You'll enjoy panoramic views of the surrounding villages and the majestic Muaydin cavity while being suspended halfway up the rocky cliff.

نبذة عن المغامرة

تعتبر مغامرة الفيافيراتا تجربة مشوقة ومليئة بالتحديات، تتيح للمشاركين فرصة تجاوز الصعوبات، إلى جانب الاستمتاع بالمناظر الطبيعية الخلابة.

تُعدّ الفيافيراتا مساراً مخصصاً لتسلق الجبال، يتميز بوجود أسلاك فولاذية مثبتة في الصخور لتعزيز الأمان وتوفير تجربة تسلق ممتعة وآمنة.

يوفر لكم "نزل المدرجات المعلقة" مغامرة الفيافيراتا بالتعاون مع فريق محلي مختص في قرية الشريعة بالجبل الأخضر حيث تستمتعون بإطلالة بانورامية على القرى المحيطة وتجويف وادي المعبدن وأنتم معلقون في منتصف الجرف الصخري.



المدرجات المعلقة HANGING TERRACES

الجبل الأخضر
AL JABAL AL AKHDAR

At Hanging Terraces lodge, we are committed to crafting an unparalleled experience for our guests and visitors.

في نزل المدرجات المعلقة نحرس على صنع تجربة لا تُضاهى لكل نزلائنا وزوارنا.

Experience Details:

- Duration: 90-120 minutes
- Difficulty Level: Medium
- The experience includes:
Professional guides and Climbing equipment
- Via Ferrata route length: 200 meters
- Zipline length: 116 meters
- Difficulty level: Intermediate
- Minimum age: 14+
- Minimum height: 135 cm

تفاصيل المغامرة:

- المدة: ساعة ونصف - ساعتين
- المستوى: متوسط
- تشمل المغامرة: مرشدين متخصصين وعدة التسلق
- طول مسار الفيافيراتا: ٢٠٠ متر
- طول السلك الانزلاقي: ١١٦ متر
- العمر: ١٤+
- الحد الأدنى للطول: ١٣٥ سم

للحجز والاستفسار

For inquiries and booking

  Hangingterraces

 +968 99766811

 www.hangingterraces.com